

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Styrelseprotokoll 230823

### Signerat text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll 230823.pdf

Storlek: 135988 byte

Hashvärde SHA256:

6453b38a94ad8390340471ea0b5812da2d2f1f65e4f7a7fbb5290ffbd8cd5cf6

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.  
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

**ANNA FALK**

Signerat med BankID 2023-09-14 10:48 Ref: bd164938-1956-4e5f-a146-e9277b1ed1e1

**Olivia Anna Linnea Steinholtz**

Signerat med BankID 2023-09-12 16:50 Ref: 2b9bb0c5-fc9f-4243-b4ee-93ac1138eb84

**Anna Mathilda Lindberg**

Signerat med BankID 2023-09-12 16:44 Ref: 7532e28f-89d0-4ccb-851c-e8973f01cef2



## Dagordning

Föreningens namn Svenska pudelklubben norra avdelningen  
Datum 2023-08-23  
Plats Teams  
Tid: 19.00

<b>Styrelsens sammansättning</b>	<b>Ordförande</b>	Mathilda Lindberg
<b>och närvaro</b>	<b>Vice ordförande</b>	Beatrice Utterström
	<b>Kassör</b>	Ann Hammarström
	<b>Sekreterare</b>	Vakant
	<b>Ledamot</b>	Maria Karlsson frånvarande
	<b>Ledamot</b>	Olivia Steinholtz
	<b>Ledamot</b>	Vakant
	<b>Suppleant</b>	Maria Wassberg
	<b>Suppleant</b>	Anna Falk

1. Mötet öppnas
2. Val av sekreterare- Anna Falk
3. Val av justeringsperson- Olivia Steinholtz
4. Föregående Protokoll
  - Ann kollar med Nordea varför Beas kort dröjer.
  - Bekräftelse från Mathilda ges om att ett trimbord för 1000-1500 kr är okej att köpa in
5. Ekonomi
  - Ann delger resultat från sommarens utställningar.Konstateras att nästa års budget behöver justeras om vi skall vara kvar i Byske, då de ökat hyran av platsen rejält.
6. Uppgifter inom styrelsen
  - Sekreterare- Anna kliver in efter att Anna-Sara klivit av.
  - Utställningskommittén- Ny medlem är Anki Sundström
7. Pudelnytt, Facebook och Hemsidan
  - Olivia kliver in som ny facebookansvarig efter Bea.
  - Nästa stopp för pudelnytt är 1 september
  - Det föreslås och beslutas att vi skall dela på ansvaret inom styrelsen att skriva ledare i Pudelnytt. Kommande ledare skriver Mathilda men den därefter skrivs av utställningskommittén.



---

- Hemsidan kommer uppdateras med de förändringar som skett inom styrelsen samt kring ombuden.

---

- 8.** Rapport från Aktivitetskommittén
- BPH- Anna skriver ihop en text om villkoren för att ansöka om 200 kr av inbetald avgift för genomfört BPH som sedan publiceras i Pudelnytt samt på hemsidan.
  - Nordic dog days- Inget deltagande från oss i år.
  - Ombud- Anna och Maria W skriver ihop en text om att vi söker fler ombud som sedan kan läggas ut på hemsidan och facebook. Under hösten kommer samtliga ombud bjudas in till en digital träff med aktivitetskommittén.
- 

- 9.** Rapport från Utställningskommittén
- Gnarp- Det som återstår är att lösa funktionärer samt att det saknas två ringsekreterare.
  - Genomförda utställningar- Det har generellt gått bra men det är svårt att finna bestyrelsepersoner. Kommittén föreslår att kommissarien och bestyrelsemedlemmen på plats kan erhålla en ersättning i form av 950 kr per dag samt reseersättning. Kommittén föreslår även att funktionärer på utställningen som gör ett betydande arbete eller arbetar minst en halvdag på utställningsplatsen skall få reseersättningen betald.

Styrelsen beslutar att detta skall tas med i budgeten för 2024.

Behov finns av att flytta Byskeutställningen på grund av ökad kostnad samt att länsklubben flyttat sin utställning till annan ort. Utställningskommittén har i uppdrag att hitta lämplig plats och återkomma till styrelsen.

Utbildningsinbjudan har utgått till de som är domaransvariga, ringsekreterarasvarig och utställningsansvariga. Utbildningen hålls på Scandic Plaza i Umeå. Det kostar 600 kr per person samt reseersättning. Samtliga i utställningskommittén är intresserade av att närvara på detta. Styrelsen beslutar att de från utställningskommittén som önskar delta skall få göra detta.

Utställningskommittén önskar få utbilda ytterligare en certifierad utställningsarrangör. I dagsläget finns dock inga sådana utbildningar planerade. Kommittén håller koll på om det kommer någon utbildning som är lämplig och återkommer till styrelsen.

Utställningskommittén önskar få sälja mattor som köpts in för att ha i ringen för många år sedan. Styrelsen enas om att dessa kan säljas.

Det finns en önskan om att det skall finnas med fler människor i utställningskommittén som ej är med i styrelsen. Olivia skriver ihop en text som läggs ut på facebook om detta.

---



---

Det har strulat med betalningen till en av ringsekreterarna i Vännäs där denne ej fått in betalningen trots att den utgått från klubbens konto. Ringsekreteraren i fråga kommer hänvisas att ta kontakt med Nordea eller Ann om hon behöver paper på att betalningen gått iväg.

- Förvaring av utställningsinventarier

Kommittén föreslår att det köps in ett "skåpsläp" med dörrar bak där man kan förvara utställningsinventarier. Kommittén ombeds jobba vidare med förslaget och ta med i beräkningen vad de löpande kostnaderna skulle innebära. Ett budgetförslag kan sedan presenteras på årsmötet.

---

#### 10. Inkomna skrivelser

- Fråga om diplom  
Personen som önskat nytt diplom kommer erhålla ett även om designen kan komma att se annorlunda ut.
- Rutin för uppvisande av registerutdrag för funktionärer i verksamhet med barn och unga
- Hantering av mätraser
- Inbjudan till verksamhetskonferens 28-29 oktober, digitalt möte.  
Alla som kan närvara uppmanas att göra det.
- Auktorisation domare, vi noterar att information om nya domare gått ut.
- Protokoll från Västra och mellan, inget att notera kring detta.

---

#### 11. Övriga punkter

- Flaggor, Bea kollar om det går att få tag i en bild på tilltänkta loggan i högupplösning.
- Jackor/västar, Anna och Maria W kollar upp och skriver ihop ett underlag på vad det kan komma att kosta att köpa in jackor/västar med tryck till våra ombud. Önskvärt också att övriga som vill köpa kan beställa samtidigt.

---

#### 12. Nästa möte

- Fysiskt möte under hösten, Mathilda lägger ut en omröstning på datum som kan vara aktuella.
- 

---

#### 13. Mötet avslutas

---